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Abstract (en)
[origin: CN109423773A] The invention relates to a method of forming a profiled, solidified nonwoven fabric product (90), comprising the steps:
forming a profiled fiber accumulation (50) and feeding and depositing a cover fleece (72) from above onto the profiled fiber accumulation (50),
thereby forming a profiled nonwoven fabric (80), subsequently, the profiled nonwoven fabric (80) is consolidated in a consolidation device (88) to
form the profiled, solidified nonwoven fabric product (90).

Abstract (de)
Das Verfahren zur Bildung eines profilierten, verfestigten Vliesprodukts (90) umfasst das Bilden einer profilierten Faseransammlung (50) und das
Zuführen und Ablegen eines Abdeckvlieses (72) von oben auf die profilierte Faseransammlung (50), wodurch ein profiliertes Vlies (80) gebildet
wird. Anschließend wird das profilierte Vlies (80) in einer Verfestigungsvorrichtung (88) zur Bildung des profilierten, verfestigten Vliesprodukts (90)
verfestigt.
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